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MESTO Nové Mesto nad Váhom
Komisia pre bezpečnosť a verejný

poriadok

Zápisnica č. 10/2024
zo zasadnutia komisie zo dňa 10.12.2024

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program:
1. Otvorenie (Navrhovatel Ing. Tomáš Urminský )
2. Zhodnotenie činnosti komisie za rok 2024 (Navrhovatel Ing. Tomáš Urminský )
3. Návhr termínov zasadnutí komisie v roku 2025 (Navrhovatel Ing. Jaroslav Madara, LL.M. )
4. Rôzne
5. Záver (Navrhovatel Ing. Tomáš Urminský )

K bodu č. 1: (Predkladá: Ing. Tomáš Urminský)
Zasadnutie  komisie  otvoril  predseda  Ing.  Tomáš  Urminský,  skonštatoval,  že  komisia  je
uznášaniaschopná,  dal  schváliť  program  komisie  formou  hlasovania.  Program  bol  schválený.

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 11, proti - 0, zdržal sa - 0,

K bodu č. 2: (Predkladá: Ing. Tomáš Urminský)
Predseda  komisie,  Ing.  Tomáš  Urminský  vyhodnotil  činnosť  komisie  v  roku  2024.  Komisia
posudzovala správu – Vyhodnotenie činnosti MsP za rok 2023, čo predchádzalo predloženiu správy
do rokovania Mestského zastupiteľstva, riešila parkovanie nezodpovedných vodičov na vyhradených
parkoviskách pre osoby so zdravotným postihnutím, posudzovala návrh parkovacích zón v meste
a rozširovanie kamerového systému v meste. Zaoberala sa bezpečnostnou situáciu v meste počas
letnej turistickej sezóny, problematickými miestami – parkovanie v určitých častiach mesta, riešením
odstraňovania vrakov z verejných plôch a parkovísk. Komisia uvedené vzala na vedomie.

K bodu č. 3: (Predkladá: Ing. Jaroslav Madara, LL.M.)
Predseda komisie, Ing. Tomáš Urminský navrhol termíny zasadnutí komisie v roku 2025 tak, aby
termíny reflektovali na termíny rokovaní Mestskej rady, minimálne týždeň pred týmito rokovaniami,
po vytvorení termínov zasadnutí komisie tieto zverejniť na stránke Mesta. Komisia uvedené vzala
na vedomie.
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K bodu č. 4:
Tajomník komisie, Ing. J. Madara, LL.M., ktorý prítomných informoval o vzdaní sa členstva v komisii
p.  Stanislava  Mihalku z  osobných dôvodov k  31.12.2024.  Zároveň tajomník  aj  ostatní  členovia
komisie menovanému poďakovali za jeho konštruktívny a odborný prístup pri rokovaniach komisie.
Dipl.-Ing. Ľ. Tupý, poďakoval hliadkam mestskej polície za to, že reagujú na podnety obyvateľov
promptne, veci riešia zákonne, ale aj s určitým citom pri posudzovaní miery zavinenia.
Primátor  mesta,  Ing.  F.  Mašlonka  informoval  členov  komisie  o  rozširovaní  a  obmene  kamier
kamerového  systému,  s  tým,  že  sa  realizuje  aj  monitorovanie  okolia  Základných  škôl
v  zriaďovateľskej  pôsobnosti  mesta.

K bodu č. 5: (Predkladá: Ing. Tomáš Urminský)
Predsedajúci  ukončil  zasadnutie  komisie,   poďakoval  sa  za  účasť  a  všetkým prítomným zaželal
pokojné a príjemné prežitie Vianočných sviatkov a úspešný vstup do nového roka 2025.

Ing. Tomáš Urminský
predseda komisie

Ing. Jaroslav Madara, LL.M.
tajomník komisie

Priloha:


